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Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato: 31.01.2023 
Tidspunkt: 17.30-19.30 
Sted: Slusen 
Mødeleder: Thomas Linde-
Bech 
Referent: Søs Staun 

Deltagere: Thomas Linde-Bech (TLB), Camilla Hansen (CH), 
Michael Benzaidi Christiansen (MBC), Peder Toft (PT), Maiken 
Dyrvig (MD) Søs Staun (SØ), Tanja Børsting (TB), Finn Højly 
Bugge (FB), Jens Johansen (JJ), Berit Pold (BP), ), Mohamad Alo 
(MA) 8.A. elevrådsnæstformand, Magne Smidt (MS) 9.A. elev-
rådsformand),  
Afbud: Heidi Kristensen Steffenauer (HKS), Hans Christian 
Bundgaard (HCB), 
Fraværende:  

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er 
det til orientering (O), drøftelse 
(D) eller beslutning (B) 

Tid 
Estime-
ret tid 
til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på 
beslutning, angivelse af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. Godkendelse af referat 
(B) 
 

5 min. Godkendt 

2. Nyt fra elevrådet (O) 
 

5 min. 3 elever  fra elevrådet deltager i planlægningen af 
Trivselsdagen. 
Der arbejdes med ”ting, der mangler på Houlkærsko-
len” 

3. Nyt fra formand og 
næstformand (O) 
 

5 min. Intet 

4. Nyt fra skolens ledelse 
(O) 
 

5 min. Kommunalt er ”overtallighedsprocessen” i gang - 
hvilke skoler har manglen på medarbejdere, og hvilke 
skoler har overtal af medarbejdere? - Her på skolen er 
der status quo. 
4. årgang er i gang med at lære at spille klaver i sam-
arbejde med Musikskolen. Se referat fra sidste møde. 
Måske udvides samarbejdet med daginstitutionerne. 
Indskrivning til 0. årgang er afsluttet. Pt. ved vi ikke, 
hvor mange klasser vi får, men tre store klasser er vi 
sikre på at få. 
Projektopgave-uge på 7. - 9. årgang. Der arbejdes 
tværfagligt og problemorienteret. 

5. Budget 2023(B) 
Se bilag 
 

10 min. Vi har fået en lille smule flere penge, men flere ting er 
også blevet dyrere. Vi forventer pt. et lille overforbrug 
set over hele 2023. 
Der blev stillet spørgsmål til det lave beløb afsat til 
kompetenceudvikling. 
Budgettet blev godkendt. 

6. Drøftelse vedr. konse-
kvenserne af den nye 
økonomiske tildelings-

20 min. Ledelsen kigger på princippet og kommer med et ud-
spil, hvor princippet tilpasses ud fra den nye ressour-
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model og skolens prin-
cip for klasseomlægnin-
ger. Er der behov for en 
revidering? (D) 
 

cetildelingsmodel, hvor vi går fra elevtildeling til klas-
setildeling. Punktet sættes på dagsordenen på et se-
nere møde til endelig beslutning. 

7. De trafikale forhold til 
og fra skole – en sag for 
bestyrelsen? (D) 
 

20 min. Elever, der skal krydse Odshøjvej går ofte i rabatten 
og på vejen, hvilket skaber usikre situationer. Elever 
vælger ofte den korteste vej til og fra skole, og denne 
er ikke nødvendigvis den mest sikre.  
MD, PT, TLB arbejder videre med at udforme et spør-
geskema til forældrene. 

8. Status på tidligere/ 
igangværende punkter/ 
projekter (O) 
8a. Skolebodens fremtid 
8b. Det fremtidige skole-
fællesskab 
 

20 min. 8a) Der arbejdes med forskellige løsninger. 
8b) Der arbejdes med ”Hvad skal vi have fokus på, og 
hvad vil vi samarbejde om?” Fx børn med særlige be-
hov, som har et skoletilbud uden for vores område.  
Der kunne også være et samarbejde skolebestyrel-
serne imellem. 

9. Evt. 5 min. Aflevering af børn på p-pladsen ved flagstangen og 
den lille p-plads ved Myrestenen er problematisk og 
livsfarlig. 

 Elevrådsrepræsentanterne sendes hjem… 

10. Orientering 10 min. Lukket punkt - intet til referat 

 


